
 
 

快易通為「港車北上」的車輛提供粵通卡服務 
 

 

為方便參與「港車北上」的車主，快易通現提供粵通卡服務，以使用港珠澳大橋及

廣東省高速公路的自動繳費通道。 

 
請填妥以下表格，連同相關文件，以電郵 (css@autotoll.com.hk) 或傳真 (2764 4338) 
將表格寄回。 
 

 

表格下載 

「港車北上」- 廣東省粵通卡服務申請／更改資料表格 https://bit.ly/4eLO91Z 

 
 

申請完成後，客戶可以使用港珠澳大橋及廣東省高速公路自動繳費通道繳付通行

費。通行費將以人民幣扣費，之後在快易通戶口內以港幣結算。 

 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
港珠澳大橋及廣東省高速公路車型分類及收費標準 
詳情請瀏覽港珠澳大橋管理局網站 https://www.hzmb.org/ 及廣東省交通運輸廳網站 
http://td.gd.gov.cn/。 

 
港珠澳大橋及廣東省高速公路通行費記錄 
港珠澳大橋及廣東省高速公路的通行費記錄列於快易通標籤的交易記錄內，客戶可

隨時登入快易通網站或手機應用程序 VGo下載月結單或查詢相關交易記錄。 
  



 
 

 

Autotoll provides Unitoll service 
for Northbound Travel for Hong Kong Vehicles 

 

 

To bring convenience to vehicle owners who join the scheme of Northbound Travel for Hong Kong 

Vehicles, Autotoll provides Unitoll service, which can use the ETC service on Hong Kong - Zhuhai - 

Macao Bridge and the highways in Guangdong.  

 

Please complete the form below, and send it back to us with the required documents via email 

(css@autotoll.com.hk) or fax (fax: 2764 4338).  

 

 

Form Download 

Northbound Travel for Hong Kong Vehicles  

- Application / Information Update for Guangdong Unitoll Service  
https://bit.ly/4eLO91Z 

 

 

After application has been completed, customers using HZMB and highways in Guangdong can 

pass through the ETC lanes. The tolls are charged in Renminbi and deducted from the Autotoll 

accounts in Hong Kong Dollar. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Vehicle types and tolls of HZMB and highways in Guangdong 

For details, please visit HZMB Authority's website https://www.hzmb.org/ and Department of 

Transport of Guangdong’s website http://td.gd.gov.cn/ 

 

Toll Transaction Record of HZMB 

Toll transactions of HZMB and highways in Guangdong are shown under the transaction records of 

the Autotoll tag. Please log in to your account in Autotoll website or mobile app VGo to view the 

transactions and monthly statements. 


